
 

1/11 

 

Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XXXII/2021 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 28 października 2021 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:15. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Spraw Społecznych  

i Edukacji – Marta Konfederak oraz Gospodarki Przestrzennej i Obrotu 

Nieruchomościami – Szymon Koprowicz,  
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− Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek 

Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Sp. z o.o.),  Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.), Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Hanna Dobak (Dyrektor Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka Sportu                      

i Rekreacji w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2                             

w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), 

− przedstawiciel prasy. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 31 sierpnia 2021r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę nr XXI/124/2020 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 24 

kwietnia 2020r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Sławno oraz określenia granic ich 

obwodów, 

b) przyjęcia Programu współpracy Miasta Sławno z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego  

i o wolontariacie na rok 2022,  

c) rozpatrzenia  wniosku o wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu, 

d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 6 stanowiącego własność Gminy Miasta Sławno, usytuowanego 

przy ulicy Koszalińskiej 15 na rzecz najemcy tego lokalu, 

e) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 50 % od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 228/1 obr. 0002 miasta Sławno, 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 50 % od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 781/1 obr. 0003 miasta Sławno, 
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g) wyrażenia zgody na wprowadzenie należności pieniężnych Miasta Sławno do 

Rejestru Należności Publicznoprawnych oraz określenia rodzaju należności 

pieniężnych, których dane są przekazywane do Rejestru Należności 

Publicznoprawnych, 

h) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, 

i) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 

Sławno, 

j) zmiany budżetu Miasta Sławno na 2021 rok. 

4. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Miasta Sławno za I półrocze 2021r. 

5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia 

za 2020 rok. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w III kwartale 

2021r. 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2021r. 

8.  Wnioski radnych. 

9.  Zamknięcie posiedzenia.  

         

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając zebranych i stwierdzając kworum. 

b) Przyjęcie porządku obrad 

1:30 minuta nagrania – radny Bartosz Bukowski zgłosił wniosek odnośnie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: Wniosek radnego B. Bukowskiego o zdjęcie z porządku obrad 

punktów 3.h oraz 3.i 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

PRZECIW (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

4/11 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (1) Bartosz Bukowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach  

 

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 31 sierpnia 2021r. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 31 sierpnia 2021r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach  

 

 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

 

 

3. Podjęcie uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Miejskiej 27 października 2021r. i zostały 

zaopiniowane pozytywnie. 

 

a) Podjęcie uchwały nr XXXII/202/2021 zmieniającej uchwałę nr XXI/124/2020 Rady 

Miejskiej w Sławnie z dnia 24 kwietnia 2020r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Sławno oraz określenia granic ich obwodów 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXI/124/2020 Rady 

Miejskiej w Sławnie z dnia 24 kwietnia 2020r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Sławno oraz określenia granic ich obwodów 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

b) Podjęcie uchwały nr XXXII/203/2021 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta 

Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 

Radni nie zadali pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta 

Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

  

 

c) Podjęcie uchwały nr XXXII/204/2021 w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody 

na udzielenie bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenie zgody 

na udzielenie bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Marcin Bojaryn, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Włodzimierz Śledź 
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PRZECIW (1) Ewelina Stach 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Marta Stępień 

 

d) Podjęcie uchwały nr XXXII/205/2021 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 6 stanowiącego własność Gminy Miasta Sławno, 

usytuowanego przy ulicy Koszalińskiej 15 na rzecz najemcy tego lokalu 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 6 stanowiącego własność Gminy Miasta Sławno, 

usytuowanego przy ulicy Koszalińskiej 15 na rzecz najemcy tego lokalu 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (1) Maciej Motyl  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marta Stępień  

 

 

e) Podjęcie uchwały nr XXXII/206/2021 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 50 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 228/1 obr. 0002 miasta Sławno 

Radni nie zadali pytań. 

Ogłoszono przerwę techniczną (28:08 – 45:18 minuta nagrania). 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 50 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 228/1 obr. 0002 miasta Sławno 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

 

 



 

7/11 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, 

Włodzimierz Śledź  

 

 

f) Podjęcie uchwały nr XXXII/207/2021 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 50 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 781/1 obr. 0003 miasta Sławno 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 50 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 781/1 obr. 0003 miasta Sławno 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

g) Podjęcie uchwały nr XXXII/208/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie 

należności pieniężnych Miasta Sławno do Rejestru Należności Publicznoprawnych oraz 

określenia należności pieniężnych, których dane są przekazywane do Rejestru Należności 

Publicznoprawnych 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie 

należności pieniężnych Miasta Sławno do Rejestru Należności Publicznoprawnych oraz 

określenia należności pieniężnych, których dane są przekazywane do Rejestru Należności 

Publicznoprawnych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  



 

8/11 

 

 

h) Podjęcie uchwały nr XXXII/209/2021 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych 

Przewodnicząca – Marzena Łużyńska przypomniała, że ww. projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany ze zgłoszoną autopoprawką (podczas wspólnego posiedzenia 

komisji stałych Rady Miejskiej 27.10.2021r.). 

W dyskusji (od 57:33 minuty nagrania) udział wzięli: Bartosz Bukowski, Skarbnik Miasta 

Sławno, Burmistrz Miasta Sławno. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach  

 

 

 

i) Podjęcie uchwały nr XXXII/210/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Miasta Sławno 

Przewodnicząca – Marzena Łużyńska przypomniała, że ww. projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany ze zgłoszoną autopoprawką (podczas wspólnego posiedzenia 

komisji stałych Rady Miejskiej 27.10.2021r.). 

W dyskusji (od 77:50 minuty nagrania) udział wzięli: Bartosz Bukowski, Burmistrz Miasta 

Sławno, Ewelina Stach, Skarbnik Miasta Sławno, Dominik Margielewski, Jarosław Stark. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

  

 

j) Podjęcie uchwały nr XXXII/211/2021 w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2021 rok 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2021 

rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

  

 

4. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Miasta Sławno za I półrocze 2021r. 

Informacja została udostępniona w ustawowym terminie. 

Radni nie zadali pytań. 

 

 

5. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 2020 

rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 14 radnych zobowiązanych było do 

złożenia jej oświadczenia majątkowego na stan 31 grudnia 2020r. Złożyli je w dwóch 

egzemplarzach wraz z kopią swojego zeznania o  wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym 2020. W złożonych oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości. 

Po jednym egzemplarzu każdego oświadczenia wraz z zeznaniem PIT przekazano  

II Urzędowi Skarbowemu w Koszalinie (pismem z 30.04.2021r.), a także – w przypadku 

Przewodniczącej Rady Miejskiej – Wojewodzie Zachodniopomorskiemu (pismem  

z 15.04.2021r.).   Informacje jawne zawarte w ww. oświadczeniach majątkowych zostały 

zamieszczone  w  Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Sławnie.  

Naczelnik II Urzędu Skarbowego nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej  

z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli oświadczeń majątkowych, a z informacji nadesłanej 

od Wojewody Zachodniopomorskiego wynika, że Przewodnicząca Rady Miejskiej wywiązała 
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się w pełni z ustawowego obowiązku. Żadne ze złożonych oświadczeń majątkowych nie 

wzbudziło wątpliwości, które skutkowałyby wszczęciem dodatkowych procedur.  

Poza tym Przewodnicząca przedstawiła informację o złożonych na ręce Burmistrza 

Miasta Sławno oświadczeniach o stanie majątkowym przez osoby do tego zobowiązane. 

Oświadczenia o stanie majątkowym za rok 2020 zobowiązanych było złożyć 17 osób, w tym 

Zastępca Burmistrza Miasta Sławno, Skarbnik Miasta Sławno,  

14 kierowników miejskich jednostek organizacyjnych oraz 1 osoba wydająca decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta. Wszystkie osoby zobowiązane do złożenia 

rocznego oświadczenia majątkowego dokonały powyższego w ustawowym terminie,  

tj. do dnia 30 kwietnia 2021r. Jeden egzemplarz oświadczenia wraz z kopią zeznania (PIT) o 

wysokości osiągniętego dochodu został przekazany do Urzędu Skarbowego właściwego ze 

względu na miejsce zamieszkania składającego oświadczenie, a w przypadku Burmistrza 

Miasta Sławno –  Wojewodzie Zachodniopomorskiemu w ustawowym terminie. Jawne 

informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Sławnie. 

Ponadto w okresie od 24.10.2020 roku do 31.12.2020 roku oświadczenia majątkowe złożyła 

Pani Danuta Borowska –  w związku z odwołaniem z funkcji Skarbnika Miasta oraz ponownym 

powołaniem na to stanowisko. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej  

z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli nadesłanych oświadczeń majątkowych. Z informacji 

nadesłanej od Wojewody Zachodniopomorskiego wynika, iż Burmistrz Miasta Sławno 

wywiązał się w pełni z ustawowego obowiązku.  

 

Obrady opuścił radny Włodzimier Śledź – 123  minuta nagrania. 

 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w III kwartale 2021r. 

Informacja została udostępniona w ustawowym terminie. 

Radni nie zadali pytań. 

 

 

 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2021r. 

Informacja została udostępniona w ustawowym terminie. 

Radni nie zadali pytań. 

 

 

 

8. Wnioski radnych (od 124 minuty nagrania): 

1. Bartosz Bukowski – co oznacza planowany i dofinansowany w ramach Polskiego Ładu 

projekt, dotyczący strefy przemysłowej –  połączenia ul. Chełmońskiego z Morską (plany  
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i koncepcje) – oraz czy w jego ramach można byłoby posadowić ścieżkę rowerową lub 

dla pieszych wzdłuż ww. łącznika? 

2. Bartosz Bukowski – co się stało z płytami betonowymi zdjętymi z drogi w wyniku 

remontu ul. Kosynierów, czy są one jeszcze zdatne do użytku? 

3. Marcin Podolski – zgłosił problem doświetlenia łącznika między ul. Grunwaldzką 

 a Gierymskiego – są tam zamontowane dwie oprawy, ale doświetlają one tylko punkty 

pod słupami, a przydałoby się doświetlenie drogi (zwłaszcza odcinek od strony 

Gierymskiego); skierowanie prośby do zakładu energetycznego o poprawienie tego 

oświetlenia; 

4. Jarosław Stark – zgłosił propozycję (w związku z dyskusją podczas wspólnego 

posiedzenia komisji stałych 27.10.2021r. nt. parkingu przy Szkole Podstawowej nr 3  

w Sławnie), aby wprowadzić zmianę organizacji ruchu na odcinku od SP nr 3 do 

cmentarza – wprowadzić ruch jednokierunkowy, a także przemyśleć utwardzenie ww. 

parkingu tłuczniem, rozłożyć płyty ażurowe. 

Do ww. wniosków odniósł się Burmistrz Miasta Sławno. Po czym radny Marcin Podolski 

dopowiedział, że miał na myśli doświetlenie większej części drogi.  

 

 

 

 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca zamknęła sesję 28 października 2021r. 
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Rady Miejskiej w Sławnie 
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